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P R O T O K Ó Ł  NR VI/11 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 1000 do 1430 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 31 stycznia 2011 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście / lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia VI sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, 

Kierowników jednostek podległych oraz gości i mieszkańców dokonał Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych 

było 15, a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 
Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza zaproponował o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących projektów uchwał: 

       � W sprawie upoważnienia do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym 

Sądem Administracyjnym. 

       � W sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

� Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad jako punkt 6a odczytanie protokołu pokontrolnego komisji rewizyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja na temat funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dobiegniewie. Sprawozdanie z działalności kontraktowej, finansowej  

i kadrowej za rok 2010. Plany działalności na lata przyszłe. 

6a. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeprowadzenia wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich. /24/ 

b) przeprowadzenia wyboru Zarządu Osiedla. /25/ 

c) zmiany granic sołectw Mierzęcin i Słonów oraz w sprawie zmiany statutu Sołectw 

Gminy Dobiegniew. /26/ 

d) upoważnienia do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym 

Sądem Administracyjnym. /27/ 

e) zmian w budżecie gminy na 2011 rok. /28/ 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 
 
 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem V sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 
 
Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 
 
� Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza Dobiegniewa – odbyły się konsultacje  

ze służbami wojewody, jeśli chodzi o dotację przeznaczonej z budżetu państwa  

na realizację zadania inwestycyjnego – przebudowy drogi w Mierzęcinie w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Wykonawca nie wywiązał 

się z terminu realizacji tego zadania w związku, z czym zachodzi zagrożenie zwrotu tej 

dotacji.  
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• Odbyły się konsultacje społeczne z mieszkańcami w sprawie odłączenia Nowego 

Młyna od Sołectwa Mierzęcin i przyłączenia do Sołectwa Słonów. 

• Odbyło się spotkanie członków Celowego Związku Gmin, tj. Burmistrza Strzelec 

Kraj., Burmistrza Dobiegniewa i Wójta Bierzwnika.  

• Odbyło się spotkanie Stowarzyszenia LGD „Działaj z nami”, którego Gmina 

Dobiegniew jest członkiem. Zmieniono troszeczkę strategię działania. 

• W Dobiegniewie z inicjatywy Burmistrza i Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

odbył się I cykl szkoleń organizowany przez Fundację Barka dotyczący spraw 

ekonomii społecznej i tworzenia Spółdzielni Socjalnej. 

• Zmagamy się również z problemem podtopienia w miejscowości Kubczyce 

gospodarstwa Pana Zawadzkiego. Niestety na dzień dzisiejszy nie ma dobrego 

rozwiązania tego problemu. W ramach kryzysowego działania wypompowujemy  

tą wodę. Powstał pomysł zrobienia przecisku pod drogą i umieszczenia tam rury,  

która odprowadzałaby tą wodę. W tym temacie trwają rozmowy z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich.  

• Prowadziliśmy również konsultacje z Prezesem Dziduchem ze Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Kostrzyńsko – Słubickiej w sprawie rozszerzenia tej naszej strefy jako 

podstrefy i znalezieniu inwestora.  

 
 
Ad.5. Wnioski i zapytania. 

� Zbigniew Kołodziej radny – chciałbym dokładnie dowiedzieć się, jaka jest sytuacja jeśli 

chodzi o przebudowę dróg w Mierzęcinie?  

� Karol Golec radny – mam apel mieszkańców ul. Mickiewicza i placu Zwycięstwa. 

Dokładnie chodzi o kotłownię i komin znajdujący się na ul. Mickiewicza, który robi 

bardzo duże zadymienie podczas dokładania i nie tylko. Nawet, jeśli są pozamykane okna 

w domach to i tak dym przedostaje się przez wentylacje. Proponuje o podwyższenie tego 

komina żeby ten dym wyżej się rozchodził bądź znalezienie jakiegoś innego rozwiązania. 

� Jolanta Pawlak radna – korzystając z obecności radnego powiatowego Pana 

Niedziałkowskiego chciałam zapytać o jedną z ostatnich uchwał w powiecie. Była to sesja 

poświęcona budżetowi, na której uchwalono też Wieloletni Program Finansowy.  

Jednym z elementów tego programu jest likwidacja Biura Urzędu Pracy w Dobiegniewie, 

likwidacja Zespołu Szkół w Dobiegniewie oraz wydziału komunikacji w Drezdenku  

(ale to akurat naszej gminy nie dotyczy). Na ile ten plan jest zagrożeniem dla 

funkcjonowania jednostek w naszej gminie? 
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� Krzysztof Niedziałkowski radny powiatowy – jeśli chodzi o kwestię szkoły  

i pozostawienia środków na koniec roku na Zarządzie była dość burzliwa dyskusja i część 

tych środków udało się pozostawić na remont wykładzin w tej szkole. Na objeździe 

wszystkich placówek oświatowych należy przyznać, że były placówki, których stan był 

znacznie gorszy niż Zespoły Szkół. W kwestii likwidacji Zespołu Szkół i Urzędu Pracy  

z tego, co wiem Starostowie mają spotkać się z Burmistrzem. Prosiłem na Zarządzie,  

żeby wszyscy nasi radni powiatowi mogli również uczestniczyć w tym spotkaniu. 

Również na ten rok nie ma możliwości podjęcia jakichkolwiek inwestycji, ponieważ 

wiąże się to z zadłużeniem szpitala w Drezdenku. Cały czas spływają wnioski  

o niespłacone kwestie, jesteśmy zaskakiwani. Jesteśmy w trakcie bardzo intensywnych 

rozmów i działań w sprawie likwidacji zadłużenia szpitala. Myślę, że wszystko jest  

na najlepszej drodze.  

� Waldemar Grzankowski sołtys – po konsultacjach z mieszkańcami sołectwa Wołogoszcz 

wpłynął kolejny wniosek o przeprowadzenie zebrania wiejskiego. Pan sołtys odczytał 

pismo, jakie złożył do Burmistrza Dobiegniewa w sprawie przeprowadzenia zebrania 

wiejskiego w Rolewicach.  

• Dotarła do mnie informacja, że nie będą organizowane w trakcie ferii zajęcia dla 

dzieci w poszczególnych sołectwach. Tymczasem okazuje się, że są organizowane 

wyjazdy dla dzieci z Dobiegniewa i ze świetlic profilaktycznych. Dlaczego korzystają 

tylko dzieci ze świetlic profilaktycznych? 

• Szukamy oszczędność poprzez likwidacji placówek na terenie naszej gminy a czy 

powiat sam w sobie dokonał jakiś ruchów, aby ograniczyć koszty własne? Słyszałem, 

że Zarząd Dróg Powiatowych ma 5 pracowników fizycznych i 5 pracowników 

administracji.  

� Krzysztof Niedziałkowski radny powiatowy – jeżeli chodzi o pracowników ZDP temat ten 

był poruszany na Zarządzie i być może będzie przeprowadzona reorganizacja tej komórki. 

W Starostwie Powiatowym pewne komórki i pewne stanowiska będą ograniczone, w tym 

też likwidacja stałego członka zarządu powiatu, poza tym pensja starosty została nieco 

pomniejszona w stosunku do poprzedniego starosty. 

� Czesław Kotecki sołtys – czy są poczynione już starania, jeśli chodzi o przejęcie dróg 

należących do Skarbu Państwa znajdujących się w moim sołectwie na rzecz Gminy? 

• W związku z obfitymi opadami śniegu prosiłem o odśnieżenie drogi w Sarbinowie  

należącej do Skarbu Państwa i niestety usłyszałem odpowiedź, ze nie ma na ten cel 

środków. Natomiast osoba nie będąca mieszkańcem Sarbinowa, jedynie matka tej 
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osoby tam mieszka również zgłosiła ten problem i droga została odśnieżona. Jaki jest, 

więc autorytet Sołtysa? 

• Mieszkanka Podleśca, która ma 87 lat chciała zamówić wizytę domową i usłyszała,  

że lekarz przyjedzie dopiero wtedy „jak się wyrobi”. Czy taka sytuacja może mieć 

miejsce? 

� Jerzy Chudy sołtys – w tym roku mija 10 lat jak gmina sprzedała działki rekreacyjne nad 

jeziorem Radęcino. Gmina poniosła tam dość duże koszty, ponieważ doprowadziła 

wszystkie media a na dzień dzisiejszy 1/3 tych działek jest zagospodarowana, natomiast 

większość działek jest zarośnięta, zadrzewiona i nie ogrodzona. Czy są możliwości 

prawne żeby zmusić właścicieli, aby ogrodzili te działki? 

• Przyjęta została uchwała o regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy, w której wyszczególnione są pojemniki na nieczystości stałe o różnej 

pojemności. Nadal w tej sprawie nie zostało nic zrobione. 

• Podczas budowy sieci wodociągowej do miejscowości Radachowo „stara” sieć została 

unieruchomiona a na niej były 3 hydranty. Czy Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 

odzyska te hydranty i zamontuje tam gdzie są nieczynne?  

� Jerzy Biel radny – chciałbym podziękować Panu Kierownikowi Hatale za zfrezowanie 

wystających pni na ul. Tuwima. 

• W tamtej kadencji wnioskowałem o zorganizowanie placu dla tirów, ponieważ  

na ul. Tuwima stają tiry i ludzie nie mogą wyjechać ze swoich posesji.  

• Następna sprawa dotyczy zalewania miejscowości Kubczyce, ponieważ woda zalewa 

także drogę i niedawno doszło do wypadku. Należałoby zwrócić uwagę również  

na tą sprawę. 

� Zbigniew Gacki Prezes PUK – jeżeli chodzi o komin na ul. Mickiewicza technologia, 

która jest tam zrobiona palenisko jest wygłuszone i w momencie rozpalania to jest krótki 

okres gdzie ten dym faktycznie się unosi i jest intensywny. Zgadzam się, że ten dym jest 

uciążliwy. Postawienie nowego komina byłoby inwestycją dość kosztowną.  

Będę rozmawiał z Panem Burmistrzem i zobaczymy, co da się zrobić w tej sprawie. 

• Jeżeli chodzi o uchwałę i zmianę pojemników na nieczystości stałe 60l od 01 kwietnia 

br. będzie regulacja, jeśli chodzi o sprawy śmieciowe. Proszę tylko wziąć pod uwagę 

to, że ta kwota nie zostanie zmniejszona o połowę, ponieważ dojazd także kosztuje.  

• Jeżeli chodzi o nieczynną sieć wodociągową temat jest nam znany, hydranty będą 

zamontowane.  

� Karol Golec radny – sprawa dotyczy ogrzewania poczekalni w Przychodni, jest tam za 
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gorąco. Nie jest to tylko moja sugestia, ale również innych osób.  

� Marek Kowalczyk radny – czy można byłoby namierzyć właściciela majątku  

w Wołogoszczy, ponieważ ostatnio zapaliła się jedna ze ścian od stodoły, dach wisi  

w powietrzu i zagraża to niebezpieczeństwu.  

� Waldemar Grzankowski sołtys –  sprawa już została załatwiona, właściciel i dzierżawca 

zostali poinformowani, zakupione zostaną tablice ostrzegawcze.   

 

 

Ad.6. Informację na temat funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dobiegniewie przedstawiła Pani Monika Lipnicka Kierownik SP ZOZ. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

� Monika Lipnicka Kierownik SPZOZ – pomieszczenia SPZOZ dzierżawimy od PUK 

„Komunalni” i moja prośba niezbędny jest podjazd dla niepełnosprawnych.  

• Jeżeli chodzi o ogrzewanie poczekalni to mamy założone termostaty na kaloryferach  

i to jest kwestia czuwania i przykręcania. Ja nie czuję wysokiej temperatury, ponieważ 

pracuję z dziećmi, dzieci się rozbierają i w gabinecie musi być ciepło.  

• Jeżeli chodzi o wizyty domowe to są one realizowane codziennie. W roku 2010 wizyt 

domowych było 420, po przeliczeniu wychodzi, że wizyty domowe realizowane są 4-5 

dziennie. Do wizyt domowych należy podchodzić rozsądnie, jeżeli sprawa jest nagła  

to należy wzywać pogotowie. Wizyty domowe należy zgłaszać wcześniej, ponieważ jest 

nam wtedy łatwiej dograć organizacyjnie.  

� Jolanta Pawlak radna – jeżeli jest problem z realizacją wizyt domowych to może jest zbyt 

mała liczba lekarzy?  

• W jakiem zakresie są kwestionowane gabinety lekarskie przez Sanepid? 

� Monika Lipnicka Kierownik SPZOZ – jeżeli chodzi o lekarzy według NFZ mamy 

wystarczającą liczbę lekarzy. Jeżeli mielibyśmy więcej lekarzy byłby bilans ujemny.  

• Sanepid kwestionuje głównie biurka, krzesła, najgorsze już wymieniliśmy. 

� Leszek Wieczór radny – czy szacowała Pani koszt informatyzacji SPZOZ-u? 

� Monika Lipnicka Kierownik SPZOZ – kosztów jeszcze nie szacowałam, ponieważ koszty 

te nie zostały nam jeszcze podane. Każdy gabinet będzie musiał mieć komputer,  

czyli 3 laptopy koszt średnio 6 tysięcy złotych oraz dodatkowo koszt oprogramowania  

i podłączenia w sieć.  

� Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – są programy dotyczące szczepień przeciwko 

rakowi szyki macicy dla młodych dziewczyn. Czy takie szczepienia byłyby potrzebne?  
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� Monika Lipnicka Kierownik SPZOZ – tak byłyby potrzebne. Koszt szczepionek 

pokrywają pacjentki, w tej chwili jest to koszt ok. 1500 zł – trzy dawki.  

� Jerzy Chudy sołtys – czy będą zlikwidowane książeczki RUM czy ta informatyzacja 

będzie z tym związana? 

� Monika Lipnicka Kierownik SPZOZ – nie, ale to że będą zlikwidowane książeczki  

to obciąży nas dodatkowo, ponieważ będziemy musieli je sami sobie drukować. 

� Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – chciałbym złożyć serdeczne podziękowania  

za dotychczasową współpracę z SPZOZ w Dobiegniewie. 

 

Ad.6a. Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół pokontrolny 

z dnia 26 stycznia 2010 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeprowadzenia wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/24/11 

 

b) przeprowadzenia wyboru Zarządu Osiedla.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/25/11 

 

c) zmiany granic sołectw Mierzęcin i Słonów oraz w sprawie zmiany statutu Sołectw 

Gminy Dobiegniew.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/26/11 
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d) upoważnienia do reprezentowania Rady Miejskiej w Dobiegniewie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. oraz przed Naczelnym 

Sądem Administracyjnym. 

� Jolanta Pawlak radna – co konkretnie zakwestionowano w uchwale dotyczącej ustalenia 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5%alkoholu  

(z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak  

i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew? 

� Bożena Grudzińska pracownik UM – zakwestionowano art.12 ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości – przekroczenie delegacji ustawowej, chcieliśmy w uchwale unormować 

sprawę dotyczącą ogródków piwnych i to zakwestionowano.  

� Karol Golec radny – ile wynosi odległość 100m czy 10m? 

� Bożena Grudzińska pracownik UM – 10m. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/27/11 

 

e) zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

� Jolanta Pawlak radna – proszę omówić, czego dotyczą zmiany. 

� Jacek Antropik Skarbnik Gminy – jest jedna zmiana dotycząca przesunięcia między 

wydatkami inwestycyjnymi a dotacją e-urząd, która jest rozliczana w wydatkach 

niewygasających.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/28/11 

 

 

Ad.10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

� Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o inwestycję w Mierzęcinie, wpłynęło do nas 

pismo w grudniu gdzie firma deklaruje zakończenie inwestycji do końca kwietnia tego 

roku. Zwróciliśmy się również z pismem o niezwracanie dotacji i czekamy na odpowiedź. 
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Nasze działania mogą skończyć się w sądzie o utracone korzyści dla gminy, ewentualne 

zawarcie ugody z firmą.  

• Jeżeli chodzi o komin na ul. Mickiewicza, ewentualnie wyższy komin bądź założenie 

filtrów w najbliższym czasie będziemy się nad tym problemem zastanawiać.  

• Jeżeli chodzi o przejęcie dróg pierwsze kroki tj. urząd, następnie wojewoda.  

Starostwo Powiatowe posiada środki na drogi powiatowe i skarbu państwa.  

• Jeżeli chodzi o działki rekreacyjne nad jeziorem Radęcino ma już tam miejsce obrót 

wtórny. Dojazd do działek trzeba będzie poprawić.  

� Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – przedstawił szczegółowy plan ferii zimowych.  

� Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o postój tirów na ul. Tuwima  

i na innych ulicach rzeczywiście nie ma takiego miejsca wyznaczonego. Jedyne miejsce 

postoju jest na stacji paliw, ale na pewno nie wszystkich to satysfakcjonuje. Uważam,  

że postawienie znaku zakazu postoju nie zmieni sytuacji podobnie jak jest na ul Staszica. 

Samochody parkują teraz po lewej stronie jezdni. 

• Jeżeli chodzi o wodę na drodze do Mierzęcina osobiście zgłaszałem to do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich.  

� Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady – uważam, że na ul. Staszica przejazd jest teraz 

o wiele bezpieczniejszy niż poprzednio.  

 

 

Ad.11. Komunikaty. 

� Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił pismo, jakie wpłynęło 

do Rady Miejskiej od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Wojska Polskiego 14.  

• Odnosząc się do odczytanego pisma Pana sołtysa Grzankowskiego chciałbym 

poinformować, że wniosek, jaki złożyli mieszkańcy Rolewic dotyczy zwołania 

zebrania wiejskiego i w myśl statutu mają do tego prawo. 

� Józef Pater sołtys – w imieniu Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów chciałbym 

przekazać ogłoszenie – Marszałek Województwa Lubuskiego ogłasza na konkurs 

najpiękniejsza wieś lubuską. Termin zgłaszania wsi mija 31 maja br. 

• W imieniu OSP Mierzęcin zwracamy się z prośbą o przekazanie 1% podatku  

na działalność naszej jednostki. 

� Jolanta Pawlak radna – w tym roku odbył się XIX finał WOŚP i kwotę, jaką zebrał 

Dobiegniew wynosi 17.309,50zł. Jest to kwota bardzo duża i nigdy takiej nie było.  
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Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz gościom zaproszonym. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

 


